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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Irásbeli kérdé s

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994 .

(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Mennyiben szolgálja а napelemek

megadóztatása а környezetszennyezés csökkentését?” címmel írásbeli választ igényl ő

kérdést kívánok benyújtani Fazekas Sándor miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

А hatályos termékdíjtörvény célja, hogy (idézve а törvényszövegből) "hozzájáruljon а
környezetszennyezés megelőzéséhez illetve csökkentéséhez, а természeti erőforrásokkal való

takarékos gazdálkodásra irányuló tevékenységek ösztönzéséhez" .Ezel а céllal álláspontoné

szerint ellentétes а környezetkímélő energiatermelést lehetővé tevő napelemek megadóztatása.

Tisztában vagyunk vele, hogy а napelemek újrahasznosításának is van környezeti hatása (bár

nyilvánvalóan kisebb, mint például а sokkal szerényebb adóval sújtott savas akkumulátoro k

esetében), ugyanakkora környezetvédelmi adók funkciója éppen az lenne, hogy а kevésbé

környezetkárosító megoldások felé terelje az állampolgárokat, amit а zöldenergia zöldadóval

sújtása semmiképpen sem tud elérni .

Kérem, hogy а fentiek figyelembevételével szíveskedjék választ adnia következő kérdésekre :

Pontosan milyen megfontolásból, milyen hatásvizsgálatok alapján jutottak arra а
következtetésre,

	

hogy

	

esszerű

	

lépés

	

а

	

napelemek

	

megadóztatása?

- Véleményeztették-e előzetesen а javasatot az Országos Környezetvédelmi Tanáccsal

(ahogyan azt а hatályos jog előírja), és ha igen, mi volta tanácsadó testület véleménye?

- Mi az oka, hogy а kormány szisztematikusan akadályozza Magyarországon а zöldenergia

terjedését?

- Most, hogy а hiba kiderült, mit kívánnak tenni а környezeti szempontból káros, а
zöldenergiára történő áttérést megnehezítő szabályozás kijavítása érdekében?



- Készül-e а kormány arra, hogy а háztartási napelemek felszerelésének adóztatása helyett

adókedvezményekké és érdemi mértékű célzott támogatásokkal segítse а lakosságot abban,

hogy energiaszükségletének minél nagyobb részét megújuló forrásokból tudja fedezni ?

Álláspontunk szerint Magyarország költségvetését nem а környezetvédelem

megadóztatásával, hanem az indokolatlan luxusberuházások elhagyásával és az ezermilliárdos

nagyságrendű adókorrupció visszaszoritásával kell kiegyensúlyozni. Bízunk benne, hogy

valójában а kormány is így gondolja, és ez а válaszokban is tükröződni fog .

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2015 . január 12 .

Szabó Tíme a
országgyűlési képviselő
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